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Protokół z posiedzenia Rady Wydziału Nauk Ekonomicznych z dnia 01.04.2020 

 

Porządek obrad Rady Wydziału na posiedzeniu w dniu 01.04.2020 roku: 

1. Przyjęcie porządku Rady Wydziału – ref. prof. dr hab. J. J .Michałek 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Wydziału w dniu 26.02.2020 roku  

– ref. prof. dr hab. J. J .Michałek 

3. Informacje dziekana – ref. prof. dr hab. J. J .Michałek 

4. Zatrudnienie dr. hab. Michała Brzozowskiego (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) na stanowisku adiunkta w Katedrze Makroekonomii i Teorii Handlu 

Zagranicznego – ref. prof. dr hab. J. J .Michałek 

5. Zatrudnienie dr. Wojciecha Hardego (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) 

na stanowisku adiunkta w Katedrze Statystyki i Ekonometrii na czas określony  

– ref. prof. dr hab. J. J .Michałek 

6. Zatrudnienie dr. Andrzeja Kocięckiego (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) na stanowisku adiunkta w Katedrze Statystyki i Ekonometrii na czas 

określony – ref. prof. dr hab. J. J .Michałek 

7. Zatrudnienie dr. Łukasza Matuszczaka (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) 

na stanowisku adiunkta w Katedrze Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego na 

czas określony – ref. prof. dr hab. J. J .Michałek 

8. Zatrudnienie dr Olgi Zajkowskiej (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) na 

stanowisku adiunkta w Katedrze Statystyki i Ekonometrii na czas określony  

– ref. prof. dr hab. J. J .Michałek 

9. Otwarcie konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Katedrze Statystyki i Ekonometrii – ref. prof. dr hab. J. J .Michałek 

10. Sprawy różne. 

 

Usprawiedliwienia nieobecności nadesłali: 

• Dr hab. Ewa Aksman 

• Kinga Baczewska 

• Prof. dr hab. Marek Bednarski 

• Szymon Dederko 

• Ewa Domańska 

• Dr hab. Marek Giergiczny 
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• Dr hab. Małgorzata Kalbarczyk 

• Mgr Beata Kąca 

• Michał Kowalik 

• Dr hab. Stanisław Kubielas 

• Michał Kunstler 

• Julia Morow 

• Dr Maria Ogonek 

• Prof. dr hab. Krzysztof Opolski 

• Katarzyna Pawłowska 

• Prof. dr Oded Stark 

• Dr hab. Włodzimierz Włodarski 

 

Ad. 1. 

Porządek Rady Wydziału został przekazany wcześniej pracownikom WNE. 

Porządek Rady Wydziału został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 2. 

Protokół z posiedzenia Rady Wydziału w dniu 26.02.2020 jest zamieszczony na stronie WNE. 

Protokół Rady Wydziału został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 3. 

Od czasu ostatniego posiedzenia Rady Wydziału nie odbywały się posiedzenia Senatu UW. 

Posiedzenie Senatu zaplanowane na marzec nie odbyło się ze względu na sytuację 

epidemiologiczną. Uniwersytet stopniowo przygotowuje się do funkcjonowania w warunkach 

pracy zdalnej. JM Rektor w materiale wideo skierowanym do studentów, doktorantów oraz 

pracowników uczelni poinformował o obecnych i przyszłych wyzwaniach, a także sposobach 

radzenia sobie z nimi przez Uniwersytet. Natomiast nie zostały jeszcze podane informacje, 

kiedy odbędzie się następne posiedzenie Senatu i jaki będzie system głosowania. 
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Ponadto harmonogram wyboru rektora, senatorów i dziekanów został przesunięty w czasie. W 

tej sprawie odpowiednie decyzje będzie podejmowała Uczelniana i Wydziałowa Komisja 

Wyborcza. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że WNE przeszedł na pracę i nauczanie w trybie 

zdalnym. Praktycznie wszyscy pracownicy administracji mają możliwość pracy zdalnej za 

pośrednictwem VPN-u, a w poszczególnych sekcjach jest zazwyczaj jedna osoba dyżurująca. 

Większość sekcji dobrze poradziła sobie z obecnym wyzwaniem, dzięki nowym, bardziej 

elastycznym rozwiązaniom administracyjnym np. obieg dokumentów związanych z 

raportowaniem do NCN-u został zmieniony na elektroniczny. Dzięki temu rozwiązaniu 

Sekcja ds. Badań i Promocji jest w stanie wysyłać raporty roczne bez fizycznej obecności i 

podpisów kierowników projektów, dziekanów czy pracowników sekcji. Podobnie wygląda 

praca w dziekanacie studenckim. Trudniejsza sytuacja jest w Sekcji Finansowej, w której 

większość dokumentów musi być podpisana fizycznie. Dziekan J. J. Michałek podziękował 

pracownikom Sekcji Finansowej za sprawne prowadzenie spraw Wydziału. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że Wydział przeszedł także na system zdalnego 

uczenia studentów i wszystkie zajęcia ruszyły online. Istnieje wiele rozwiązań, które mogą 

zostać wykorzystane przy prowadzeniu zajęć zdalnych. Prezentowane były już rozwiązania 

platform oraz komunikatorów takich jak: Moodle, BigBlueButton (BBB), MS Teams czy 

Webex. Posiedzenia Rady Wydziału będą odbywały się na platformie Webex. Dziekan 

J. J. Michałek serdecznie podziękował pracownikom Pracowni Informatycznej i wszystkim 

osobom zaangażowanym w opracowywanie i prezentacje możliwych rozwiązań, w 

szczególności dr. hab. T. Kopczewskiemu, dr. T. Jeruzalskiemu oraz dr. J. Górskiemu. 

Dziekan J. J. Michałek podziękował również dr. M. Kopytowi za przygotowanie systemu 

zdalnego głosowania podczas posiedzenia Rady Wydziału. 

Dziekan J. J. Michałek podkreślił, że konieczne są jednak dalsze działania związane z 

dydaktyką. Po pierwsze, prowadzone są działania, aby studenci mogli korzystać z 

programów, które dotychczas były dostępne jedynie w laboratoriach wydziałowych m.in.: 

STATA czy EWKA SQL, a są potrzebne do prowadzenia ćwiczeń i seminariów. Obecnie 

Pracownia Informatyczna opracowuje udostępnianie studentom instalacji i licencji SAS i 

SPSS. Dziekan J. J. Michałek przekazał informację od dr. hab. P. Strawińskiego, prof. ucz., że 

firma StataCorp zgodziła się udostępnić 30 licencji zdalnego dostępu dla studentów WNE na 

platformie wydziałowej. Po drugie, wśród Kierowników Jednostek Dydaktycznych trwa 

dyskusja nad zasadami prowadzenia sesji egzaminacyjnej online. Gdyby ograniczania w 
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zgromadzeniach wynikające z pandemii zostały wydłużone, to zostaną wypracowane 

specjalne rozwiązania dotyczące sposobu przeprowadzenia egzaminów końcowych. Wydział 

dąży do zachowania terminów sesji i obron. Wyzwaniem będą egzaminy, które dotychczas 

miały formę pisemną, a studenci w ciągu określonego czasu musieli odpowiedzieć na otwarte 

pytania. Po trzecie, ze względu na szczątkową sesję poprawkową oraz wiele zachorowań na 

lokalną grypę w podstawowej sesji zimowej, cała sesja semestru zimowego zostanie 

powtórzona. Zostaną zorganizowane zaliczenia i egzaminy w formule „wszystko dla 

wszystkich”. Szczegóły tego procesu zostaną podane w późniejszym terminie. 

Dziekan J. J. Michałek wyraził nadzieję, że rekrutacja na przyszły rok akademicki będzie 

odbywała się w miarę normalnie, choć jest ona uzależniona od terminów matur oraz obron. 

Dziekan J. J. Michałek, poinformował, że w pierwszych trzech miesiącach 2020 r. Biuro 

Rekrutacji i Promocji zanotowało spadek ruchu na naszej stronie wydziałowej, w tym również 

na stronach anglojęzycznych studiów II stopnia (m.in. Data Science and Business Analytics). 

Ponadto Biuro otrzymuje mniej maili i zapytań telefonicznych, co może być związane ze 

światowymi ograniczeniami w przemieszczaniu się i zmniejsza zainteresowanie naszymi 

studiami ze strony cudzoziemców. Z kolei Biuro ds. Rekrutacji UW nie dokonało korekt w 

dotychczasowych planach rekrutacyjnych. Pierwsza tura rejestracji na anglojęzyczne kierunki 

prowadzone na WNE rozpoczyna się 15 kwietnia. Uniwersytet odwołał Dzień Otwarty 

planowany na koniec kwietnia, natomiast władze dziekańskie rozważają opcję 

zorganizowania dnia otwartego na WNE w formie online, podobnie jak to przeprowadziło 

SGH. 

Dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. poinformowała, że Kierownicy Jednostek Dydaktycznych 

przygotowują rozwiązania na poziomie uniwersyteckim, które są następnie przesyłane do 

Ministerstwa NiSW. Wśród wymienionych rekomendacji są m.in.: dwuletnie rozliczenie roku 

akademickiego czy przeprowadzenie dodatkowej rekrutacji na studia w semestrze zimowym. 

Bardzo prawdopodobną opcją w roku akademickim 2020/2021 jest wdrożenie modułowego 

rozliczenia semestru tj. jego podział na 3 bloki. 

Dr hab. A. Bartczak, prof. ucz. zwróciła się z pytaniem dotyczącym sposobu przeprowadzania 

obron prac licencjackich i magisterskich w obecnej sytuacji epidemiologicznej. W 

odpowiedzi dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. odpowiedziała, że prowadzone są prace 

formalne oraz techniczne nad tworzeniem obiegowych protokołów akceptowanych przez 

wszystkich członków komisji, natomiast obrony odbywałaby się w formie wideokonferencji. 

Dr M. Kopyt dodał, że przygotowywane są systemy, które będą tworzyły zdalne protokoły z 
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obron, jednak problemem formalnym jest wymóg podpisania protokołów przez członków 

Komisji. W tej sprawie Biuro Spraw Studenckich UW prowadzi rozmowy z Ministerstwem 

NiSW. 

Dr hab. P. Wójcik zwrócił uwagę na sytuację zajęć na studiach podyplomowych, które 

zazwyczaj są zajęciami całodniowymi. Obecnie odbywają się one w formie tutoriali i nagrań 

zamieszczanych na stronach internetowych, jednak uczestnicy tych studiów zwracają się o 

obniżenie kwoty czesnego, gdyż nie są to zajęcia w formie warsztatowej z bezpośrednim 

kontaktem z prowadzącym. Dr hab. P. Wójcik poprosił o wyjaśnienie czy zostały 

wypracowane rozwiązania w tej kwestii. Dziekan J. J. Michałek zwrócił uwagę, że 

rozwiązania w tym zakresie powinny zostać wprowadzone na poziomie uniwersyteckim, a nie 

wydziału. Dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. odpowiedziała, że na chwilę obecną czesne za 

studia nie ulegną obniżeniu, natomiast większa elastyczność będzie przy wnioskach o 

odroczenie terminu płatności. 

Dziekan J. J. Michałek przypomniał o konieczności przesyłania deklaracji dotyczących 

prowadzenia zajęć dydaktycznych w przyszłym roku akademickim do Dziekanatu Studiów do 

p. Ewy Domańskiej. Ponadto termin przesyłania deklaracji został wydłużony do 8 kwietnia 

br. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że w dniu 25 marca br. odbyło się posiedzenie Komisji 

Konkursowej pod przewodnictwem dr. hab. M. Wiśniewskiego, prof. ucz., na którym oprócz 

rozstrzygnięcia konkursów na stanowiska nauczycieli akademickich, dyskutowano nad tym, 

jakie powinny być ogólne zasady polityki zatrudnieniowej na naszym Wydziale. Dziekan 

J. J. Michałek przypomniał, że do tej pory osoby, które były zatrudnione na stanowisku 

starszego wykładowcy, po uzyskaniu habilitacji awansowały na stanowisko adiunkta, a 

następnie profesora. Owe zasady zachęcały do przeprowadzenia procedury habilitacyjnej i 

przygotowania odpowiedniej liczby znaczących publikacji. Według opinii władz dziekańskich 

duża liczba habilitacji w ostatnich czterech latach była pośrednio skutkiem funkcjonowania 

tych bodźców i przyczyniła się do uzyskania oraz utrzymania najwyższej kategorii naukowej 

(A+) Wydziału. 

Obecnie formalne zasady uległy zmianie. Po pierwsze, stanowisko starszego wykładowcy 

zostało automatycznie zastąpione stanowiskiem adiunkta dydaktycznego. Po drugie, został 

usunięty formalny wymóg posiadania habilitacji dla kontynuowania pracy na uczelni i 

zniesiono formalny okres rotacyjny. Po trzecie, możliwy jest awans na stanowisko adiunkta 

badawczego ze stanowiska adiunkta dydaktycznego, po spełnieniu pewnych kryteriów 
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świadczących o doskonałości naukowej kandydata, co umożliwia szybszy awans na adiunkta 

badawczego, bez ukończenia procedury habilitacyjnej. Dziekan J. J. Michałek zasugerował, 

że możliwa byłaby zmiana dotychczasowej polityki zatrudnieniowej na Wydziale, ale 

powinna być ona przeprowadzona przez zespół nowo wybranego dziekana, a nie przez ten, 

który już wkrótce kończy kadencję. Jednak, jeżeli taka będzie intencja nowego dziekana-

elekta możliwa jest szybka modyfikacja obecnej polityki zatrudnieniowej. Rozważenia będzie 

wymagała również polityka kadrowa w stosunku do profesorów, którzy są już w wieku 

emerytalnym, a których zatrudnienie upływa wraz z końcem obecnej kadencji władz 

dziekańskich. Podobnie potrzebna jest refleksja nad polityką awansów czy konkursów przy 

zatrudnianiu profesora uczelnianego na stanowisku pracownika dydaktycznego, gdyż jeszcze 

żaden taki wniosek nie był rozpatrywany przez Senat. 

Dr hab. M. Tymiński zwrócił się z pytaniem czy osoba, która nie uzyskała jeszcze stopnia 

doktora habilitowanego może zostać zatrudniona na stanowisku adiunkta badawczego. Jak 

zwrócił uwagę dr hab. M. Tymiński były dwa przypadki na Wydziale, kiedy osoba bez 

stopnia doktora habilitowanego została zatrudniona na takim stanowisku. W odpowiedzi 

Dziekan J. J. Michałek stwierdził, że w jednym przypadku sytuacja dotyczyła osoby, której 

kończył się okres zatrudnienia, natomiast obecnie pracownikom zatrudnionym na stanowisku 

starszego wykładowcy zostało ono zmienione na adiunkta dydaktycznego. W uzupełnieniu dr 

hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. wskazał, że zadaniem Komisji jest przeprowadzenie procedury 

konkursowej na podstawie kryteriów określonych przez jej wnioskodawcę oraz 

rekomendowanie najlepszego kandydata. Ponadto obydwa przypadki dotyczą okresu, kiedy 

jeszcze nie został uchwalony nowy statut UW, który określałby warunki prowadzenia polityki 

kadrowej. 

Dziekan J. J. Michałek podkreślił, że obecnie Statut UW umożliwia zatrudnienie na 

stanowisku adiunkta badawczego osoby, która nie uzyskała stopnia doktora habilitowanego. 

Natomiast wymaga ona dokonania zmian w zasadach zatrudnienia na WNE, jednak ze 

względu na jej wagę powinna zostać wprowadzona przez nowe władze dziekańskie. Dziekan 

J. J. Michałek zaproponował powołanie komisji, której zadaniem byłoby opracowaniem 

nowych kryteriów zatrudnienia na Wydziale. 

Prof. dr hab. M. Czajkowski zaproponował opracowanie wytycznych dla członków Komisji 

Konkursowej, które zwiększyłyby transparentność oceny kandydatów. 
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Dr hab. U. Sztandar-Sztanderska, prof. ucz. wskazała, że dyskusja nad nowymi zasadami 

zatrudnienia na Wydziale powinna być prowadzona już w tej kadencji władz dziekańskich, a 

ich opracowanie należałoby do kompetencji nowych władz dziekańskich. 

Dziekan J. J. Michałek zaproponował, aby członkami komisji byli kandydaci na dziekana, 

którzy uzyskali największą liczbę głosów w wyborach indykacyjnych i osoby zaangażowane 

w tworzenie dotychczasowych zasad zatrudnienia na Wydziale. 

Dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. zauważyła, że opracowanie nowych zasad powinno być 

spójne z polityką ogólnouniwersytecką, dlatego powinno zostać opracowane po wyborach 

rektora i dziekana. Również dr hab. G. Grotkowska zgodziła się z opinią dr hab. K. 

Kopczewskiej, prof. ucz., że polityka kadrowa Wydziału powinna być zgodna z polityką 

ogólnouniwersytecką. Z kolei ważnym elementem dyskusji będą spotkania z kandydatami na 

dziekana, którzy mogliby przedstawić swoje propozycje rozwiązań w tej kwestii. Natomiast 

nie należałoby zbyt długo zwlekać z wypracowaniem konkretnych rozwiązań. Prof. dr hab. 

J. Kudła poparł stanowisko dr hab. U. Sztandar-Sztanderskiej, prof. ucz oraz dr hab. 

K. Kopczewskiej, prof. .ucz., że powołanie takiej komisji jest przedwczesne, zwłaszcza że 

mogą występować różnice w zakresie poglądów na ten temat. Natomiast propozycje 

rozwiązań powinny zostać zaprezentowane podczas spotkań z kandydatami na dziekana. 

Dziekan J. J. Michałek, podsumował dyskusję stwierdzając, że zasady zatrudnienia są 

ważnym elementem funkcjonowania Wydziału, ale ich opracowanie powinno się odbyć po 

wyborach na rektora i dziekana. Dr hab. M. Tymiński potwierdził, że zasady dotyczące 

zatrudnienia powinny zostać opracowane w ramach prac odpowiedniej komisji, ale nie w 

chwili obecnej i trybie zdalnym. 

Dziekan J. J. Michałek zauważył, że zakończenie obecnej kadencji dziekańskiej wymaga 

również szerszej refleksji na temat kondycji Wydziału, niezależnie od bieżących wyzwań 

związanych z pandemią. W związku z tym, władze dziekańskie przygotują sprawozdanie 

dziekana w formie syntetycznego „bilansu zamknięcia” za okres ostatnich czterech lat, który 

może być użyteczny dla nowych władz dziekańskich. Owe sprawozdanie zostanie 

zaprezentowane na czerwcowym posiedzeniu Rady Wydziału. Dziekan J. J. Michałek wyraził 

nadzieję, że sprawozdanie będzie przyczynkiem do dyskusji na temat obecnej sytuacji 

Wydziału i przyszłych wyzwań. 

Dziekan J. J. Michałek przypomniał, że na styczniowym posiedzeniu Senatu dużo uwagi 

poświęcono Inicjatywie Doskonałości na Uniwersytecie Warszawskim. Działania Inicjatywy 
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będą prowadzone w ramach pięciu priorytetowych obszarów badawczych (POB) oraz w 

ujęciu horyzontalnym. WNE ma być zaangażowany głównie w POB 5 (W poszukiwaniu 

regionalnych rozwiązań dla globalnych wyzwań) oraz w POB 3 (Wyzwanie petabajtów). Do 

Komitetu koordynacyjnego POB 3 dołączyła niedawno dr hab. Katarzyna Kopczewska, prof. 

ucz, która zbiera propozycje projektów, które mogłyby być finansowane w ramach tego 

tematu oraz kontaktuje się w tej sprawie z pracownikami Wydziału. Dziekan J. J. Michałek 

zachęcił pracowników zainteresowanych przygotowaniem „fiszek” zgłoszeniowych do POB 3 

do bezpośredniego kontaktu z dr hab. K. Kopczewską, prof. ucz. 

Dziekan J. J. Michałek poinformował, że nadal nie funkcjonuje nowy PBN. Władze 

dziekańskie zaproponowały, aby pracownicy na wszelki wypadek przesłali pierwszą stronę 

swych publikacji z 2019 roku do Sekcji ds. badań i publikacji, tak by można było je wpisać do 

PBN-u sprawozdawczego. Dziekan J. J. Michałek zachęcił pracowników do sprawdzania czy 

wszystkie swoje publikacje zostały automatycznie pobrane z systemu ORCID-u, a jeśli nie, to 

do ich ręcznego uzupełnienia. 

 

Ad. 4. 

W dniu 25 marca br. odbyło się posiedzenie Komisji Konkursowej, na którym rozstrzygnięto 

konkurs na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w 

Katedrze Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego. Sprawę zreferował dr hab. 

M. Wiśniewski, prof. ucz. 

Dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. poinformował, że Komisja zarekomendowała zatrudnienie 

dr. hab. M. Brzozowskiego, który stopień doktora habilitowanego uzyskał w grudniu 2019 r., 

a pozytywna ocena opierała się na opinii przedstawionej na posiedzeniu Komisji 

habilitacyjnej. 

W głosowaniu tajnym za zatrudnieniem dr. hab. M. Brzozowskiego na stanowisku adiunkta 

(w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Makroekonomii i Teorii 

Handlu Zagranicznego oddano 60 głosów: 56 głosów za, 1 głos przeciw, 3 głosy 

wstrzymujące. 

 

Ad. 5. 
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W dniu 25 marca br. odbyło się posiedzenie Komisji Konkursowej, na którym Komisja 

rozstrzygnęła konkurs na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Katedrze Statystyki i Ekonometrii na czas określony. Wpłynął tylko jeden 

wniosek od dr. W. Hardego. Sprawę zreferował dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. 

Dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. poinformował, że dr W. Hardy jest absolwentem WNE 

UW, a rozprawę doktorską obronił we wrześniu 2019 r. Kandydat posiada bardzo dobry 

dorobek publikacyjny, na który składa się m.in. 6 publikacji w czasopismach ze wskaźnikiem 

Impact Factor. Komisja Konkursowa zarekomendowała zatrudnienie dr. W. Hardego. 

W głosowaniu tajnym za zatrudnieniem dr. W. Hardego na stanowisku adiunkta (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Statystyki i Ekonometrii na czas 

określony oddano 59 głosów: 56 głosów za, 3 głosy wstrzymujące. 

 

Ad. 6. 

W dniu 25 marca br. odbyło się posiedzenie Komisji Konkursowej, na którym Komisja 

rozstrzygnęła konkurs na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Katedrze Statystyki i Ekonometrii na czas określony. Sprawę zreferował 

dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. 

Dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. poinformował, że Komisja zarekomendowała zatrudnienie 

dr. Andrzeja Kocięckiego, który uzyskał stopień doktora na Uniwersyteckim Ekonomicznym 

w Krakowie oraz jest zatrudniony w NBP. Promotorem rozprawy doktorskiej pt. „Bayesian 

Analysis of Structural VAR Models” był prof. dr hab. Jacek Osiewalski. Dr A. Kocięcki jest 

autorem 4 publikacji w czasopismach ze wskaźnikiem Impact Factor i wielu publikacji na 

liście B MNiSW oraz posiada bogate doświadczenie dydaktyczne związane z prowadzeniem 

szkoleń w NBP, które były wysoko oceniane przez słuchaczy. Jego zainteresowania naukowe 

koncentrują się wokół wnioskowania bayesowskiego. 

W głosowaniu tajnym za zatrudnieniem dr. A. Kocięckiego na stanowisku adiunkta (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Statystyki i Ekonometrii na czas 

określony oddano 60 głosów: 57 głosów za, 3 głosy wstrzymujące. 

 

Ad. 7. 
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W dniu 25 marca br. odbyło się posiedzenie Komisji Konkursowej, na którym Komisja 

rozstrzygnęła konkurs na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Katedrze Makroekonomii i Teorii Handlu Zagranicznego na czas 

określony. Sprawę zreferował dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. 

Dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. poinformował, że Komisja zarekomendowała zatrudnienie 

dr. Ł. Matuszczaka, który stopień doktora uzyskał we wrześniu 2019 roku i jest zatrudniony w 

NBP. 

W uzupełnieniu Dziekan J. J. Michałek poinformował, że dr Ł. Matuszczak jest aktywny w 

obszarze dydaktyki prowadząc wiele zajęć z makroekonomii w języku polskim i angielskim. 

W głosowaniu tajnym za zatrudnieniem dr. Ł. Matuszczaka na stanowisku adiunkta (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Makroekonomii i Teorii Handlu 

Zagranicznego na czas określony oddano 60 głosów: 50 głosów za, 4 głosy przeciw, 6 głosów 

wstrzymujących. 

 

Ad. 8. 

W dniu 25 marca br. odbyło się posiedzenie Komisji Konkursowej, na którym Komisja 

rozstrzygnęła konkurs na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w Katedrze Statystyki i Ekonometrii na czas określony. Sprawę zreferował 

dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. 

Dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. poinformował, że Komisja zarekomendowała zatrudnienie 

dr Olgi Zajkowskiej, która stopień doktora uzyskała w Szkole Głównej Gospodarstwa 

Wiejskiego oraz jest zatrudniona w NBP. Dr O. Zajkowska jest autorem 9 publikacji w 

czasopismach ze wskaźnikiem Impact Factor, ale czasopismach z dziedziny medycyny, 

neurologii czy epidemiologii oraz publikacji poświęconych rynkowi pracy. Dr O. Zajkowska 

posiada doświadczenie dydaktyczne w prowadzeniu zajęć na SGGW z prognozowania, 

statystyki czy ekonometrii. 

W uzupełnieniu prof. dr hab. B. Liberda dodała, że w ramach norweskiego grantu InnoGEND 

współpracowała z dr O. Zajkowską. Współpraca ta układa się bardzo dobrze. 

W głosowaniu tajnym za zatrudnieniem dr O. Zajkowskiej na stanowisku adiunkta (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Statystyki i Ekonometrii na czas 

określony oddano 60 głosów: 52 głosy za, 2 głosy przeciw, 6 głosów wstrzymujących. 
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Ad. 9. 

Wpłynął wniosek od kierownika Katedry Statystyki i Ekonometrii o otwarcie konkursu na 

stanowisko adiunkta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w tej Katedrze. 

Wniosek jest umotywowany względami naukowymi i dydaktycznymi. 

Dr hab. M. Wiśniewski, prof. ucz. poinformował, że konkurs związany jest z uzyskaniem 

stopnia doktora habilitowanego przez pracowników Katedry oraz interesującymi 

kandydaturami wpływającymi do Katedry. 

Decyzja odnośnie ogłoszenia konkursu na stanowisko adiunkta (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) w Katedrze Statystyki i Ekonometrii została przyjęta w 

głosowaniu jawnym przy 57 głosach za, 1 głosie przeciw oraz 2 głosami wstrzymującymi. 

 

Ad. 10. 

Dr P. Kusztelak poruszył kwestię ochrony materiałów w formie nagrań wideo przed ich 

pobraniem przez studentów. Obecnie nie ma możliwości zabezpieczenia takich plików 

dostępnych na UW, a płatne rozwiązania chroniące materiały przed pobraniem są niezwykle 

kosztowne, co jest istotnym problemem. W odpowiedzi dziekan J. J. Michałek zaznaczył, że 

jest to znacznie szerszy problem, dlatego działania powinny być podjęte na poziomie 

uniwersyteckim.  

Dr hab. P. Wójcik zaznaczył, że jest to także ważna kwestia na studiach podyplomowych, 

gdyż część wykładowców jest spoza UW i nie wyraziła zgody na rejestrację wideo swoich 

zajęć oraz wykorzystuje studia przypadków ze swojego otoczenia biznesowego w celu 

lepszego przedstawienia problemu badawczego słuchaczom, co wymaga ich odpowiedniego 

zabezpieczenia, inaczej takie zajęcia nie będą mogły się odbyć. 

Dr hab. T. Kopczewski zaznaczył, że możliwym rozwiązaniem jest zastosowanie 

oprogramowania BigBlueButton, który działa jak link do danego wykładu. Ponadto możliwe 

jest jego zastosowanie na platformie Moodle, która jest przeznaczony tylko dla 

zarejestrowanych użytkowników. Jednak wdrożenie takiego rozwiązania nie jest możliwe w 

krótkim czasie. Mgr N. Starzykowska zwróciła uwagę, że proponowane rozwiązania 

utrudniają pobieranie materiałów wideo, ale nie blokują możliwości ich nagrywania. Również 
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dr hab. J. Hagemejer zwrócił uwagę, że nie istnieje możliwość zabezpieczenia plików wideo 

przed ich nagraniem przez słuchaczy. 

Dr hab. P. Wójcik zwrócił się z prośbą o wypracowanie rozwiązania w przypadku wniosków 

o obniżenie czesnego przez słuchaczy studiów podyplomowych, gdyż w sytuacji braku 

odpowiedniego zabezpieczenia pliku nie będzie możliwe przeprowadzenie wszystkich zajęć 

w formie online. Dr P. Kusztelak zaznaczył, że istotną różnicą jest zamieszczanie plików 

wideo na własnej stronie internetowej, do której każdy użytkownik ma dostęp, a 

zamieszczaniem takich materiałów np. na platformie Moodle do której dostęp mają tylko 

uprawnieni słuchacze. Ponadto można zamieścić informacje o autorskich prawach 

majątkowych, ograniczając rozpowszechnianie materiałów. W odpowiedzi dr M. Kopyt 

podkreślił, że pobranie materiałów przez słuchacza na swój własny użytek nie jest 

przekroczeniem autorskich praw majątkowych. 

Dr hab. K. Śledziewska zwróciła się z pytaniem o przypadki zachorowania wśród studentów i 

pracowników Wydziału. W odpowiedzi Dziekan J. J. Michałek poinformował, że nie 

otrzymał żadnych informacji o przypadkach zachorowania dotyczącego studentów i 

pracowników Wydziału. Również dr hab. K. Kopczewska, prof. ucz. potwierdziła, że żadne 

takie informacje dotyczące studentów do niej nie spłynęły. 

Dr hab. P. Strawiński, prof. ucz. zwrócił się z pytaniem o możliwość przeprowadzenia obron 

prac licencjackich i magisterskich w kwietniu. W odpowiedzi dr hab. K. Kopczewska, prof. 

ucz. stwierdziła, że obecnie trwają prace nad stworzeniem wirtualnych protokołów od czego 

uzależnione jest przeprowadzenie obron w kwietniu. W uzupełnieniu wypowiedzi dr M. 

Kopyt poinformował, że prace nad protokołami potrwają jeszcze 2-3 tygodnie. 


